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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:1182 Förbud mot försäljning av paracetamol

År 2015 beslutades det att försäljning av paracetamol skulle förbjudas i 
matvarubutiker. Detta till följd av att förgiftningarna av paracetamol ökat. 

Nyligen presenterades dock från Giftinformationscentralen att förbudet inte haft 
någon effekt på antalet förgiftningar. Det verkar i stället vara helt andra källor i 
värktabletter som orsakar problemet.

Förbudet har skapat hinder och gjort det onödigt svårt för den som behöver 
köpa värktabletter, helt utan anledning. Eftersom förbudet visat sig vara 
verkningslöst är det rimliga att vi nu kan förvänta oss att förbudet hävs. 

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga statsrådet Gabriel Wikström 

 

När kan vi åter förvänta oss att se paracetamol till försäljning i 
matvarubutikerna?

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-03
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00


